
 

Referat fra 
AFDELINGSBESTYRELSESMØDE D 6. august 2018 

 kl. 18.00 
 

Indkaldte: Bitten, Ingrid, Käte, Lars, Peter, Flemming, Kim, Sam, og Dan 
Afbud:  Kim, Kate og Dan 
 

 Valg af ref./dir. Bitten/Peter  

1 Til og fra driften 

Status på punkterne 

Dan, hvis du når det efter din ferie, skal der følges op på et 

par enkelte ting 
 

Hvordan går det med ”hullet” bag ved vaskeriet, hvornår 
bliver det lukket? 

Hvordan går det med rydningen af buske træer😊 

Hvordan går det med hegnet i nr. 151 

Og ved pavillonen i nr. 1? 

Bilen og Traileren der står i carportene uden nr. plader 

Der står stadigvæk meget ”lort” i opgangene. 

Cykel oprydning, er der tid til det nu😊 

Kan I tage kontakt til Vej og Park omkringkirsebærtræerne der går 

rundt om omsorgscentret. Den trænger til en kærlig hånd. 

Kan der fejes ved den store p-plads og ved omsorgscentret, der er 

mange kirsebær. 

 

 
2. Godkendelse af 

referat. 
 

Referat godkendt  

 

3. Nye punkter til 

dagsorden.  
 

 
 

 
  

 

 
Jubilæum 2020? 

Der skal afsættes midler til afholdelse af jubilæum, samt 
findes ideer til hvad vi kan lave? 

 
Til næste møde i september: 

 
Beboermøde, hvad skal vi have forberedt? 

 
4. Hvissinge Nyt 

redaktion 
 

5. Nyt fra 2020 planen  
 

6. Til og fra  

SamarbejdsUdvalget 

 Vi havde en snak omkring budgetgodkendelse, og en debat 

om hvordan vi stiller os i forhold til vores beboerhuse, skal vi 
måske have udlejer tilbage, hvordan skal lejen sættes 

sammen osv. 
7.  Legeplads  

Vi skal ha opsat nye legeredskaber ved legepladsen ved 183. 
Efter oktober skal vi gennemgå og se hvad der ellers skal 

skifter på legepladserne. 



8. Indlæg til 

Hvissingenyt 

Goddag og velkommen tilbage fra sommerferien 

Vi er glade for at bebyggelsen stadigvæk er her, da det flyder 
med cigaretskodder alle steder. Sæt f.eks. selv en gammel 

urtepotte ved bordet, og brug det😊 

Tænk hvis vi indskriver i vores ydelseskatalog at 
ejendomsfunktionæren skal fjerne disse, hvad vil det koste? 

Husk afdelingsmøde og tilmelding til ostebord den 18. 
september.  

Husk lige at få klippet hækken, inden det bliver for koldt igen. 
  

9. Nye datoer  

 

 Budgetmøde den 6. september, bestyrelsesmøde den 3. 

september og afdelingsmøde den 18. september  
 

10 Evt.  Bitten orienterede omkring at vi vil blive inviteret med til et 
udvalg der skal arbejde med GB´s og OB´s vedtægter. 

Peter vil gerne være med i dette.  
 

  

                           

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


